
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 2. februára 2023 

v priestoroch Denného centra na Sihoti v Trenčíne  
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Garant komisie : Lucia Kebísková  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

    

                 

Program: 

1. Úvod 

2. Informácia o zámere prenájmu nebytového priestoru na krytej plavárni 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

 

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Nakoľko výbor nebol uznášania schopný prítomný boli traja členovia, predseda navrhol, 

aby sme prešli do bodu 3. Odpovede požiadaviek občanov a poslancov z minulého obdobia 

a následne bodu 4. Nové požiadavky, pokiaľ sa niekto dostaví otvorí zasadnutie VMČ.  

• Predseda prešiel k bodu 3. Odpovede požiadaviek občanov a poslancov z minulého obdobia, ktoré 

sa primárne týkali časti Sihoť. 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

• Predseda Mgr. Baco začal s čítaním požiadaviek z minulého zasadnutia, ktoré sa týkali časti Sihoť, 

zároveň sa spýtal či má niekto k zaslaným požiadavkám nejaké otázky. Občianka k požiadavke 

ohľadom šikmého parkovania pri bytovom dome podotkla, že by sa mohlo ubrať s trávnatej plochy.  

 

• O 16:04 hod. sa dostavili na rokovanie poslanec Ing. Mičega a poslankyňa Mgr. Mišáková čím sa 

výbor stal uznášaniaschopným. 

 

 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 Predseda výboru 

Mgr. Miloslav Baco 

 Členovia výboru:  

Mgr. Kamil Bystrický  

Mgr. Martin Petrík  Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

Ing. Ladislav Matejka – ospravedlnený 

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
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• Predseda p. Baco následne otvoril formálne výbor VMČ, skonštatoval, že výbor je 

uznášaniaschopným, prítomný boli piati členovia. Zároveň ospravedlnil poslanca p. Ing. Matejku a 

p. JUDr. Smolku, ktorý sa ospravedlnili. Na úvod predstavil poslancov, ktorý boli zvolený 

v posledných voľbách za mestskú časť Sever. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných 

poslancov na doplnenie bodu programu. Poslanec p. Ing. Mičega mal návrh ohľadne investičných 

akciách VMČ Sever, čo sa pripravuje, aby vedeli. Predseda p. Baco tento návrh posunul do bodu č.5 

Rôzne. Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe.  

 

Uznesenie 06/02/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Bystrický, Mišáková, Mičega, Petrík) Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

• Predseda Mgr. Baco pokračoval v prečítaní požiadaviek. Ďalšia občianka sa vyjadrila k požiadavke 

ihrisko Slimáčik, že skôr tam išlo ohľadom lavičiek, že sú na slnku a nie je tam tieň, žiadny strom. 

Poslanci p. Petrík a p. Baco sa vyjadrili k dlhodobému parkovaniu pri 7. Základnej škole a požiadajú 

vykonať nočný prieskum. K požiadavke na revitalizáciu vnútrobloku Nábrežná 1635 sa vyjadrila 

občianka, či si majú sami dohodnúť stretnutie, aby sa vedeli pripraviť a zvolať ľudí k stretnutiu. p. 

Baco k tomuto dodal, že požiadame, aby toto stretnutie bolo vykonané do najbližšieho VMČ. 

 

• Poslanec p. Mičega sa pýtal na požiadavky z minulých rokov kedy mu neboli zodpovedané. Niektoré 

boli zapísané v rámci bodu 5. Nové požiadavky občanov a poslancov. Predseda p. Baco sa vrátil 

k bodu 2. Informácia o zámere prenájmu nebytového priestoru na Krytej plavárni. 

 

 

2. INFORMÁCIA O ZÁMERE PRENÁJMU NEBYTOVÉHO PRIESTORU NA KRYTEJ 

PLAVÁRNI: 

 

 

1/ MHSL žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k zámeru prenajať v súlade s §9a ods. 9 zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov nebytový priestor o výmere 19,97 m² v 

objekte Krytej plavárne nachádzajúcej sa na ul. Mládežnícka č.4 v Trenčíne za účelom 

prevádzkovania masérskych služieb na dobu určitú.  

 

• V rámci tohto bodu sa poslanec Ing. Mičega sa opýtal kolegov či ich neuráža, že sa ich niekto pýta 

na 20 m2 na plavárni a keď prenajímali celé poschodie za 1 euro a bez toho, aby platili energie to  

nám ani nedali, to sa nepýtali na vyjadrenie. Občan sa spýtal či tá zmluva pokračuje načo mu p . 

Mičega odpovedal, že zmluva pokračuje ďalej a pravdepodobne budú mať energie zadarmo. Poslanec 

ďalej spomenul cenník plavárne, o ktorom sa dočítal.....či sa im to nezdá byť blbé. Energie nevie kto 

vyčísloval, vraj bolo povedane, že ich nevieme vyčíslovať aj keď sú zálohové prečo ich máme účtovať 

....... Dozvedel sa, že AS Trenčín majú prenajatý aj suterén aj poschodie. Občan sa spýtal čo musí 

splniť, aby dostal od mesta toľko metrov za 1 euro a mesto mu zaplatí aj energie. Poslanec  p. Petrík 

dodal, že na neformálnom stretnutí bolo jasne vysvetlené, že tie zmluvy sú 4, že energie platia. Debata 

pokračovala k tejto téme ďalej... P. Baco vyzval poslancov k hlasovaniu tohto bodu. 

  

Uznesenie 07/02/23: VMČ SEVER schvaľuje zámer prenajať nebytový priestor v objekte Krytej plavárne 

na ul. Mládežnícka č.4 o výmere 19,97 m² tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 3 (Baco, Petrík, Mišáková)  Proti : 0  Zdržal sa : 2 (Mičega, Bystrický) 

Uznesenie bolo schválené. 
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4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

Predseda Mgr. Baco udelil slovo prítomným občanom. Občania predniesli svoje požiadavky. 

 

• požiadavky občanov: 

 

1835 Občianka p. Papierniková: k požiadavke 1757 z minulého zasadnutia, žiada , aby sa na nádoby  

pre odpad pomenili nálepky, aby bolo jasne vidieť, že do plastov patria aj kovy a tetrapaky. Sú tam 

napísané len plasty a teda doplniť čo do týchto smetiakov konkrétne plastov môže ísť. 

 

1836 Občianka: Medzi domami majú panelku ul. pod Skalkou ( v rohu bývalá požičovňa), pýta sa čo 

sa bude robiť s tými panelmi, či sa odstránia a či tam bude pokračovanie cesty. 

 

1837 Občianka: z ul. pod Skalkou: ulica je jednosmerná na pravej strane parkovanie keď ide domov 

nemá kadiaľ ísť nie je tam chodník, dá sa s tým niečo robiť? 

 

1838 Občianka: žiada doplniť odpadové nádoby na exkrementy na hrádzi. Sú poničené, psíčkari chcú 

po sebe upratať, ale nie je kde vyhodiť exkrement. Od mosta na Ostrove až smerom na Opatovú (hrádza). 

 

1839 Občan p. Slaný: ul. Gagarinova spojnica s južnej strany na ul. Turkovú je tam chodník a asi pred 

3 týždňami žiadal p. Hartmanna, aby vyriešil tú časť chodníka, ktorú využíva Marius Pedersen na odvoz 

smetí a zároveň ničí zeleň, ostávajú tam veľké ryhy po aute. Oslovil aj Marius Pedersen, riaditeľa MHSL 

p. Jaroša a 3 týždne nedostal odpoveď. 

 

1840 Občan: chce vidieť, ak sú verejne prístupné zmluvy  - prenájmi AS Trenčín na Krytej plavárni, 

aby tieto zmluvy na najbližšie zasadnutie VMČ priniesla p. Chorvátová. 

 

 

• požiadavky poslancov: 

 

1841 Poslanci za VMČ Sever k odpovedi na požiadavku 1754 za výbor žiadajú, aby sa stretnutie s 

občanmi dotknutej bytovky uskutočnilo do mesiaca t.j. do nasledujúceho VMČ aj s výstupom a vedeli 

informáciu ako si to zo zástupcami bytového domu na Nábrežnej ul. 1635 odkomunikovali a dostali 

informáciu s výsledkom. 

 

1842 Poslanec Ing. Mičega: prepadnutý kanál - pusť, zadný vstup do škôlky cca 80 m od vstupu, pri 

Váhu ul. Clementisova.  

 

1843 Poslanec Ing. Mičega: odbočka z Opatovskej ulice na Kraskovú je tam tma. Ako sú potraviny  z 

hlavnej cesty neurobil sa orez, nedoplnilo svetlo, nie je tam splnená bezpečnosť - nedostatočné luxy. 

lampa je v stromoch. Žiada o vyriešenie. 

 

1844 Poslanec Bystrický: sa pýta kto bol členom komisie pri výbere ponúk na obsadenie priestoru na 

Krytej plavárni. 

 

1845 Poslanec Bystrický: žiada zabezpečiť, aby dotazy občanov a poslancov na odborné útvary mesta 

Trenčín vrátane MHSL mali odpovede v primeranej lehote napr. 14 dní 
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1846 Poslanec Bystrický:  žiada zabezpečiť, aby členom komisie pre nakladanie s majetkom mesta 

/nájmy, predaj/bol vždy daný poslanec za mestskú časť, v ktorej sa nachádza objekt mesta, o ktorom sa 

rokuje. 

 

1847 Poslanec Ing. Mičega: požiadavka v mene občanov: keby nám mesto podalo informáciu za rok 

2022 koľko subjektov využívalo plaváreň a aké sumy zaplatili za energie t.z. ktorý boli v nájme, ktorý 

mali právny titul. Zmluvy myslím priestory, klasický zmluvný vzťah. 

 

1848 Poslanec Ing. Mičega sa pýta aký právny titul majú AS Trenčín, keď parkujú vnútri areálu Krytej 

plavárne(súkromne) 

 

1849 Poslanci za VMČ Sever na základe odpovede k požiadavke 1763 žiadajú uskutočniť nočný 

prieskum z dovetkom, že na dlhodobom môže parkovať aj rezident ale opačne nie, žiadame otočiť len 

pomer. 

 

1850 Poslanci za VMČ Sever na základe informácie od občanov na zasadnutí žiadajú preveriť 

informáciu ohľadne plánovaného zrušenia pošty - POŠTA  ul. Šoltésovej 2 na Sihoti. Ak sa táto 

informácia potvrdí žiadame vedenie mesta aby oslovilo Slovenskú poštu a.s. zo zámerom prehodnotiť 

zámer zrušenia POŠTY 3 na ul. Šoltésovej. 

 

1851 Poslanec p. Mičega: žiada na najbližšie zasadnutie VMČ zabezpečiť informácie o investičných 

akciách, čo sa pripravuje, na najbližšie obdobie vrátane grafických podkladov a dostaviť sa na zasadnutie 

odprezentovať tieto investičné akcie. 

 

 

• V rámci tohto bodu predseda p. Baco požiadal občanov ak posielajú požiadavky na mesto, aby 

posielali tieto požiadavky do kópie aj na mailovú adresu VMČ (vmcsever@trencin.sk). Občianka 

informovala o pravdepodobnom zrušení pošty kde sa poslanci vyjadrili, že preveria túto informáciu.  

Poslanec P. Mičega hovoril o výške nájmu AS Trenčín na Krytej plavárni, ktorá sa týkala energií.... 

o hospodárení s majetkom.....riešil pozemky, ktoré dostalo AS Trenčín, parkovanie AS Trenčín 

ostatný vlastníci motorových vozidiel (súkromne) v areály Krytej plavárne, parkovanie vedľa 

futbalového ihriska, že sa tam človek nedostane, nemáme vlastné parkovisko... mohlo to byt mestské. 

Poslanec P. Petrík spomenul, že futbalisti si parkujú na svojich priestoroch pri štadióne, vnútri 

v areály. Príde mu  nelogické, keď majú na druhej strane 150 miest. Občianka sa vyjadrila k zmluvám 

k prenájmom, že si myslí že existuje VZN mesta o prenájmoch a ustanovuje za akých podmienok sa 

môže prenajať mestský majetok. Občan sa pýtal na zmluvy s AS Trenčín, chce aby boli zmluvy - 

prenájmi vysvetlené ak sú verejne prístupné. Občan sa ešte pýtal na dotáciu či dostáva Dukla 

Trenčín.... P. Petrík odpovedal, že vo forme štadiónu áno.... Debata pokračovala ohľadne zimného 

štadióna. 

 

 

5. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

• Občan sa pýtal na plat primátora, ktorý mu odsúhlasili, že prečo zdvihli za to ruku..... nezávidí ten 

plat ale, aby porovnali platy poslanca ministra, že je to nehorázne, jedným šmahom, aká bola 

motivácia.... p. Baco dodal, že primátorovi nezávidí ten plat, hlasoval za ten plat je naviazaný na veľa 

vecí, myslí si že sa 4 roky sa spravilo strašne veľa práce. Ďalší občan sa zapojil do debaty že či hodnotí 

na základe minulého obdobia., v polovičke obdobia je iné ..... vy ste mu to schválili na základe ničoho 

..... p. Baco uviedol, že schvaľoval na základe výsledkov....nehovorí, že v tomto meste je všetko 

ideálne.  
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• P. Petrík sa vyjadril, že plat mal zvýšení po 4 rokoch v prvom volebnom období ... mal základný plat 

odvíja sa od počtu obyvateľov a priemernej mzdy.... my sme mu nechali tie iste percenta ... priemerná 

mzda sa zvýšila.... tak 60 percent sme mu stále nechali, prečo by som mu mal znížiť, keď za posledné 

4 roky urobil dobrú robotu. Občanovi sa to zdá byť bizardné že zvýšime na, maximálnu možnú 

hodnotu. P. Mičega sa vyjadril, že nato je zákon presná výška, vždy sa navyšuje základná mzda , 

poslancom sa odvíja čiastočne, my môžeme mat 1/12tinu jeho základu príjmu ročného,  maximálne. 

Ten základ mu ostal a nato sa môže dať 0,10,.... percent. Mohli sme dať 10, dalo sa mu 60. Občan 

spomenul, že písal na mesto útvar mobility a nedostane odpoveď, za tie peniaze nech vidím výsledky. 

Spýtal sa poslankyne nech sa vyjadrí čo ju motivovalo zdvihnúť ruku .... poslankyňa p. Mišáková 

podotkla že plne súhlasí s p. Petríkom, ideme do náročného obdobia a čo sa týka vízie že p. primátor 

bude mať toľko roboty....to nie je odmena to je mesačný plat....Debata sa ďalej niesla o zvýšení platov 

starostov, primátorov v rôznych mestách..... p. Marousek túto debatu ukončil, výbor nie je o plate 

primátora, že poslanci sú tu hlavne kvôli požiadavkám občanov.  

 

 

6. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco sa na záver spýtal poslancov na najbližší termín zasadnutia nakoľko sú tam jarné 

prázdniny či sa termín neposunie o týždeň neskôr. Poslanci sa vopred ospravedlňujú, ale prispôsobia 

sa väčšine. Poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 2. marca 2023 v KS Kubrá – Kubrica (spojený výbor).  

 

Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,35 hod.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 02.02.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

 


